
Kolejní klub Pod-O-Lee

Schůze představenstva kolejního klubu Pod-O-Lee

Místo: Zasedací místnost klubu Pod-O-Lee

Datum: 17. 9. 2023

Zapisuje: Vojtěch Halamka

Prezenční listina

Jméno Funkce Zkratka HP

Kateřina Pilná Předseda P ✔

Vojtěch Halamka Místopředseda MP ✔

Jan Picka Správce systémů SS ✔

Anna Pánková Správce projektů SP ✔

Karel Mareš Správce bloku A SBA ✔

Luboš Jánský Správce bloku B SBB ✔

David Puchoň Správce bloku D SBD ✔

Petr Šohaj Správce bloku E SBE ✔

Martin Kuncl Správce bloku F SBF ✔

Michal Jarkovský HR manažer HR

Jiří Halamka Správce sudovny SUD

Leoš Smetana Televizor bloku A TVA

Matyáš Bobek Zástupce správce bloku B ZSBB

Juraj Pohoriljak Správce deskoherny SD

Lukáš Pavljuk Správce herních místností SHM

Katarína Gedrová Televizor bloku F TVF

Pavel Píchal Správce Pod-O-Lab SL

Ondřej Palička Zástupce správce bloku E ZSBE
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Mário Alexy Zástupce správce bloku D ZSBD

Pavel Sillinger Televizor bloku A TVA

Vítek Zapletal Správce bloku C SBC

20:12 Předseda zahajuje schůzi.

20:14 Přichází Karel Mareš. Počet lidí s hlasovacím právem: 9.

Vojtěch Halamka (ID 5625) předkládá plnou moc (Příloha 1), která ho zmocňuje k zastupování Vítka Zapletala (ID 5979) na dnešní schůzi.

Bod č. 1: Schválení programu
Usnesení č. 1: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje program schůze zaslaný do konference

predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 17. 9. 2023 ve 20:14.

𝞢:9, +:9, −:0, ±:0

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Bod č. 2: Schválení zápisu schůze představenstva 31. 8. 2023
Usnesení č. 2: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee souhlasí, že se bude zabývat dokumenty zaslanými do konference

predstavenstvo@pod.cvut.cz po 15. 9. 2023 20:00.

𝞢:9, +:8, −:0, ±:1

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Usnesení č. 3: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané 31. 8. 2023 zaslaný do konference
predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 17. 9. 2023 ve 15:38.

𝞢:9, +:8, −:0, ±:1

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Strana 2 ze 10 Zápis schůze představenstva kolejního klubu Pod-O-Lee ze dne 17. 9. 2023

mailto:predstavenstvo@pod.cvut.cz
mailto:predstavenstvo@pod.cvut.cz
mailto:predstavenstvo@pod.cvut.cz


Kolejní klub Pod-O-Lee

Bod č. 3: Kolečko
20:30 Přichází Mário Alexy. Počet lidí s hlasovacím právem: nezměněn.
20:34 Přichází Ondřej Palička. Počet lidí s hlasovacím právem: nezměněn.
20:58 Přichází Pavel Sillinger. Počet lidí s hlasovacím právem: nezměněn.

Předseda
Proběhly nástupy. P děkuje televizorům a všem, kdo vypomáhali na stánku klubu za bezproblémový průběh. V úterý proběhne parlament
SU ČVUT. P plánuje otevřít téma výše provozních nákladů.

Místopředseda
MP žádá správce místností o aktualizaci provozních řádů.

Správce sítě
Od společnosti Seznam.cz jsme dostali switche Cisco Nexus 7010. Dále byly objednány racky do serverovny na bloku A.

Správce systémů
Během nástupů byl zjištěn problém s emailovým serverem. Hodně lidem nechtěl přijít registrační email do klubu. Problém byl během pár
dní vyřešen. Dále byl upraven web Mezi Bloky.

Správce projektů
Probíhá příprava na Akci Prvák. Trička pro dobrovolníky jsou v tisku.

Správce Pod-O-Gym
Probíhá rekonstrukce místnosti s tatami (financováno SÚZ ČVUT). 21. 9. 2023 bude dopoledne Pod-O-Gym uzavřen z důvodu inspekce.

Správce bloku A
Byl jmenován nový televizor Leoš Smetana (ID 7248). SBA předal klíče od serverovny televizorům, dále plánuje v brzké době instalaci AP v
5. patře.

Správce bloku B
Problém s kuřáky se od poslední schůze neopakoval.

Správce bloku C
Byla jmenována nová televizorka Daniela Kováčiková (ID 8587). V poslední době byl zjištěn problém s úklidem zejména koupelen, ale i
dalších místností. V přízemí a v 1. patře jsou problémy s novými obyvateli, kteří znečišťují společné prostory.

Správce bloku D
Opakuje se problém s úklidem. Byli jmenování noví televizoři Barbora Jonášová (ID 9607) a Tomáš Havel (ID 9608). Jeden z televizorů ztratil
klíč od serverovny, nutná výměna vložky.

Správce bloku E
Byli jmenování noví televizoři Jan Vlk (ID 7251), Eliška Mouralová (ID 9790) a Jonáš Franta (ID 8918).

Správce bloku F
Na bloku opět působí fekálisti. Exkrement se objevil ve 3. patře přímo před výtahem. Další postup je konzultován s vedením koleje.
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PR manažer
Byly vytvořeny FB události na zimní semestr. Byly sdíleny nové fotky z Mezi Bloků. PR žádá o doplnění informací o Pod-O-Film a akci
Podolský benchpress.

HR manažer
Nic významného se nestalo.

Správce Hudebny
Nic významného se nestalo.

Správce Deskoherny
Nic významného se nestalo.

Správce Kolárny
Byla provedena poptávka na nové dveře. Proběhla výměna kování a inventura uložených kol.

Správce PC učebny
Jsou pozorovány problémy s úklidem, uklízečka do PC učebny skoro nechodí.

Správce Pod-O-Lab
Proběhla celková obměna postů v Pod-O-Lab týmu: Michal Novák (zástupce, ID 9359), David Puchoň (člen, ID 7218), Dávid Štulajter (člen, ID
8810) a Jakub Wodecki (člen, ID 9328). SL apeluje, aby se návštěvníci Pod-O-Lab zapisovali do knihy návštěv a předem ho informovali
zprávou či jiným způsobem. Proběhla inventura vybavení. Bylo doplněno info na webu klubu. Nový provozní řád je ve výrobě.

Správce Pod-O-Games
Nic významného se nestalo.

Vedoucí kolejní skupinky
VKS společně se SUD plánuje generální úklid Sudovny před Akcí Prvák.

Správce Sudovny
Nic významného se nestalo.

Správce herních místností
SHM plánuje během semestru uspořádat turnaje pro zviditelnění místností.

Mezi Bloky
První organizační schůzka je předběžně naplánována na 25. 9. 2023.

Bod č. 4: Akce Prvák
SP informuje o plánovaném průběhu Akce Prvák. Nově bude na akci umístěn HR stánek. V současné době je upravována prezentace z
minulého roku. Paralelně k Akci Prvák je plánována akce Meet&Greet pro cizince.
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Bod č. 5: VIP členství
P představuje jednotlivé kandidáty na udělení VIP členství a jejich přínos klubu. Představenstvo volí možnost hlasovat o jednotlivých
osobách zvlášť.

21:38 P vyhlašuje pauzu
21:48 P ukončuje pauzu

21:50 Odchází Michal Jarkovský. Počet lidí s hlasovacím právem: nezměněn.

Usnesení č. 4: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee uděluje VIP členství Janu Vlkovi (ID 7251).

𝞢:9, +:8, −:0, ±:1

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Usnesení č. 5: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee uděluje VIP členství Janu Čeřovskému (ID 7477).

𝞢:9, +:8, −:0, ±:1

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Usnesení č. 6: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee uděluje VIP členství Michaele Reicheltové (ID 5467).

𝞢:9, +:6, −:0, ±:3

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Usnesení č. 7: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee uděluje VIP členství Marianně Gedrové (ID 4447).

𝞢:9, +:6, −:0, ±:3

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Usnesení č. 8: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee uděluje VIP členství Matúšovi Priščákovi (ID 5021).

𝞢:9, +:6, −:0, ±:3

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.
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Na základě diskuse z minulé schůze představenstva je navrženo odebrání VIP členství Lukášovi Novotnému (ex-P, ID 6726). MP shrnuje
důvody pro odebrání VIP členství a odkazuje se na závěry šetření kontrolní komise SU ČVUT. Jako hlavní důvody uvádí špatné vedení
rozpočtů, které vedlo k vyčerpání úspor klubu, záměrné smazání kompletního účetnictví a dalších finančních záznamů při předávání funkce
a fakt, že historicky se VIP členství udělovalo bývalým členům klubu jako poděkování za mimořádný přínos klubu. SS doplňuje informace o
udělení a zmiňuje, že hlavním důvodem udělení bylo zvládnutí nařízení a administrativy v průběhu pandemie Covid-19. SBA pokládá dotaz
na další pozitivní aspekty působení ex-P. MP uvádí zvýšení počtu aktivních členů a rozjetí několika nových projektů.

Usnesení č. 9: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee odebírá VIP členství Lukášovi Novotnému (ID 6726).

𝞢:9, +:6, −:1, ±:2

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Bod č. 6: Odpustky II/2023
P prezentuje návrhy na odpustky členství pro aktivní členy klubu a probíhá diskuse o jednotlivých návrzích.

Usnesení č. 10: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje dokument Odpustky II_2023 zaslaný do konference
predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 17. 9. 2023 ve 22:37.

𝞢:9, +:9, −:0, ±:0

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.

Bod č. 7: Rozpočet 2023 přeschválení
P prezentuje změny v rozpočtu a komentuje důvody pro ně. V sekci Pod-O-Gym dochází pouze k přemisťování finančních prostředků. Dále
byly zapracovány skutečné výdaje na festival Mezi Bloky. V sekci PC učebna byl navýšen rozpočet o revizi tiskárny. SL komentuje snížení
rozpočtu Pod-O-Lab.

Usnesení č. 11: Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje dokument Rozpočet 2023 přeschváleno 17. 9. 2023 zaslaný do
konference predstavenstvo@pod.cvut.cz dne 17. 9 . 2023 ve 23:01.

𝞢:9, +:8, −:0, ±:1

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato.
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Bod č. 8: Postoj klubu
23:20 Přichází Vítek Zapletal. Počet lidí s hlasovacím právem: nezměněn.

P prezentuje připomínky k současnému fungování centrály SU ČVUT, které byly sepsány a konzultovány s členy vedení dalších klubů SU
ČVUT. Probíhá diskuse k jednotlivým bodům. P uvádí možnost oficiálního vyjádření představenstva klubu Pod-O-Lee o nesouhlasu se
zastupováním klubu centrálou SU. SS doplňuje informace z jednání centrály SU ČVUT s vedením ČVUT o rámcové smlouvě v souvislostech s
kolejní sítí. Dále nesouhlasí s navrženým postupem a zdůrazňuje nutnost spolupráce a jednotného postupu všech klubů při řesení rámcové
smlouvy a komunikování řečených nedostatků směrem k centrále SU ČVUT.

23:45 Odchází Juraj Pohoriljak. Počet lidí s hlasovacím právem: nezměněn.

MP navrhuje, aby byl formulován další postup řešení nespokojenosti s činností centrály SU ČVUT. SP navrhuje hromadné prohlášení všech
klubů, které společně zformulují předsedové klubů SU ČVUT. Probíhá diskuse o konkrétním provedení. Výstupem diskuse je tento návrh
dalšího postupu: P kontaktuje ostatní předsedy, na společném setkání bude zformulováno společné prohlášení klubů, které bude následně
schváleno jednotlivými představenstvy a předáno centrále SU ČVUT.

Bod č. 9: Různé
P otevírá diskusi o uspořádání kolejních emailových konferencí. Navrhuje, že v konferenci predstavenstvo@pod.cvut.cz by měli být pouze
členové představenstva. Dále navrhuje založení nové konference pro členy se zájmem o dění v klubu, kam by byla zasílána klubová
dokumentace (schválené zápisy atd.). SS upozorňuje, že již tato konference v minulosti existovala a byla zrušena pro malý zájem. MP
navrhuje pro tyto účely využít konferenci kolej-info@pod.cvut.cz. SS upozorňuje, že je nutné nejdříve prostudovat klubové dokumenty, aby
byly dodrženy všechny náležitosti. Diskuse bude pokračovat na další schůzi.

0:36 Předseda ukončuje schůzi
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Příloha 1
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